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P R o r o x ó t -  t t l v  l J l o Z,

z posiedzeú Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

odbytych w dniach 3 i ,l kwietnia 2002 roku.

Komisja obradowala r.v skladzie:

l. El2bieta Wióniewska - Przewodnrcz4ca Komis-ii

2. Tomasz Baranski - Vice Przewodniczqcy Komis,ji

3. Maria Kwapiszervska - flzlonek Komisji

4. Zdzislaw' Adamczyk - Czlonek Komisji

5. Kazimierz Równicki - Czloneli Komisli

Ponadto w czEéci posiedzenia Komisji Rer.viz¡,jnej, odbyego w dniu 3 kwietnia 2002

roku uczestniczyia u' charakterze goscia racina Janrna Szreurawa.

PorzEdek posiedzeú.

l. Informacja z wykonania Bud2etu l\'liasta i Grniny JEdrze-jów za 20A I rok.

2. Zapoznanie sig z dztalalnoáciqZarzqdu Miejskrego w okresie od dnia 8 marca 2002

roku do dnia 3 kw-ietnia 2002 roku.

3. Sprawy ró2ne.

Ad.  r .

Na pcsiedzenie Kornisji poproszono Pani4 mgl Bo2eng Ciepluch - Skarbnika Gminy,

która poinformorvala Czlonków Komisji, 2e do dnia dzisiejszego. to jest 3 kwietnia

2002 roku Llrzqd Miejski nie otrzymal wstqpnej opinii Regionalnej lzby

Obrachunkowe-j w Kielcach. dotycz4cej wykonania dochodów i wydatkór,r' ujErych

w Bud2ecie Miasta i Gminy na 2001 rok. Skarbnik Gminy udzielila Kon+iq-ji



dodatkowych infbrmacji dotl,czqcych wykonania Bud2etu \4iasta i Grninv za 2001

rok.

Z przedstawionych przez Skarbnika Grniny dokurnentów oraz informacji wyaika,

2e zalegloéci r,v podatku od nietuchornoéci od osób prawnych na 3l -grudnia 2001 roku

dorycz4 migdz-v innymi:

l. PGKiM JEdrzejów 324 083 zl.

2. PSS ,.SPOLEM" l9l 309 zt.

3. ZOZ JEdrze.lów 54 663 zl,

4. ,.STALMEL-H" Kielce 61958.70 zl.

5. Browar,.STRZELEC" 46 570^ 20 zl.

6.  PKP CHELM 34 312.30 zl .

L4czna kw-ota zalegloéci w podatku od nieruchomoéci od osób prawnvch na dzien

3l grudnia 2001 roku wvnosi | 128 3A6 zl.

Lqczta kwota zalegloóci w podatku od nieruchomoéci od osób fizycznych na dzieír

3 I gudnia 2001 roku wynosi 223 lA5 zl.

Lqczna kwota zalegloÉci w- podatku rolnym od osób fizvcznvch na dzieú 31 grudnia

2001 roku wynosi 133 185 zl.

Skarbnik Grniny przedstawila Kornis,ji skutki u.ynikaj4ce z obnizenra pÍzez Gming

górnych staw'ek podatków' oraz skutki udzielonych przez Grning ulg, zwolnieú.

odroczeú i umorzeú. I tak:

- skutki obniZenia przez Gming górnych stawek podatków (od nieruchomoéci,

rolnego) w 2001 roku wynosily t 403 727 zl,

- skutki udzielonych przez Gming ulg, zwolnieú- odroczeú i umorzeri

(od nieruchomoéci, rolnego. transpofiowego) w 2001 roku wynosily 307 025 21.



J

Zadluienie Grniny nadzieí 31 grudnia 2001 roku wy'nosi 14 882 571 zl. co stanowi

49.11 7o planowanych dochodów.

W posiedzeniu Kornis-ji uczestniczyl równiez Naczelnik Wydzialu lnwest-vcji

i Rernontów mgr in2. Marek Wolski. W zwi4zku z py'taniami Clzlonków Komisji

dot1,cz4c.vmi modemizacii ulic,v \zlalogoskiej wyiaÉnil. ze Gmina nie potrosi zadnych

dodatkowl,ch kosztów zwi4zanych z ponow-nynl zd-jgciem i uloZeniem kostki

brukowej na tej ulrcy.

Na posiedzenie Kornisji zostala poproszona Pani Krzysztofik. która udzielala

Czlontriom Komisji odpowiedzi na pytania dotyczqce zalegloÉci w wplatach czynszów

za rok 2001. W wyzej wyrnienionej sprawie r.vyjaénieú udzielal równie2 Burmistrz

inz. Leszek Kapcia.

Komis-ia dyskutowala na temat udzielania ptzez Zarz4d ulg we wszystkich

przervidzianych prawem formach (w t).rn umorzen). W roku 2001 ogólem

w podatkach stanowi4cych dochód budzetu Gminy udzielono ulg l4cznie na kw-otE

307 A25 zl. w- tym umorzenra wynosze 279 621 zl (na kwotg umorzeú sktadajq siq

podatek od nieruchornoéci - 223 649, lqczne zobowiqzania pienigZne - 27 155 zl,

karta podatkowa - 3 969 zl, od spadku i darowizn - 2 482 zl, od érodków

transporto!\ych - l8 586 zl).

lrla posiedzenie Komis-ji poproszono Kierorvnika Gospodarstwa Pomocrticzego.

Administracja Budynków Pawla Wydrycha. Kierorvnik Wydrych w-v-iainit.

2e w roku 2001 mial miejsce jeden prz.vpadek umorzenia czynszu (kwota umorzenia

wynosila okolo 4 0AA zl).

A d . 2 .

Komisja zapoznala siq z protokolem z posiedzenia Zarz4óu h{iejskrego. które odbylo

sie rv dniu l3 marca 2002 roku.



4 d . 3 .

Przewodnicz4ca Komis-ii zad,ala p-v-tanie Naczelnikowi mgr inz. Markowi Wolskiemu
- Czrv inwest-vc1a pod nazw4 ..Plywalnia Miejska" zostala rozliczona oraz c4/ lnwestor
zastppczy - Pan Marcin Chechelski obecnie wykonuje jakiekolwiek prace w Zagaju ?.
Naczelnik mgr inz' Marek Wolsk oSwiadczyl, Le na dzieí 3 kw.ietnia 2002 inwest-vc.1a
pod wzglgdem finansowym zastala rozliczona i aktualnie czynione se starania
ztnievai4ce do przekazanra inwestycji na stan ma-i4tku trwalego Kierownika p\nvalni,

natomiast inrvestor zastppc4' - Pan Marcin Chechelsta allualnie nie wl.konuje
zadn_vch prac na rzecz Gminv

Naczelnik Wolski udzielil równiez odpowiedzi na pytania Czlonków Komisji
dot-vcz4ce usterek technicznych istniej4cych ry ac4/szczalni éciekórv. Jak wy-faÉnil.
wsrystkie tlsterki zgodnie z uzgo<inieniami dokonany,mi przez Burmish.za
i Wykonawcg rnaj4 b;'ó usunigte do dlia 30 kwietn ia 20A2 roku.

Wnioski:

l. Komisja Rewizyjna ponawia swój

Zarz¡tl i przedloienia Komisjom

podatkowe.

wniosek dotycz4cy opracowania przez

do dyskusji kryteriów ulg innvch nii

okolant:'rot(

i

t"
r il,1

B
I

Przewodnicz4ca K isji Rerviz¡jnej

Rady lVliejskie.i lzeJowte

mgr EI2
t

niewska


